
 

                                                                                   
 

  

Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

  

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen den 3 mars 2021 

kl. 14:00 – 14:53 
 

  

 Plats Skype-möte 

 

Justerat 2021-03-22 

 

 

_________________             _________________ 

Dolores Back                          Eva Söderbärj  
   

  

 
Närvarande ledamöter: 
Dolores Back, ordförande – Neuroförbundet Stockholm  
Jan Delvert, ledamot – Storstockholms lokalförening av 
Personskadeförbundet (RTP)                                                            
Eva Söderbärj, vice ordförande – För barn, unga och vuxna med 
utvecklingsstörning (FUB Stockholm)  
Teresa Melin, ledamot – Astma- och Allergiföreningen i Stockholm                                            

 
 Närvarande förvaltningen:                                                                

 Marie Norrberg, rådssekreterare  
Marina Högland, förvaltningschef 
Lilly Lwam Abraham, planerare § 6 

 

 
Dagordning 

  
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs med tillägg av §§ 8 & 9. 

 

 
 § 2. 

Val av protokollsjusterare 
Ordförande Dolores Back tillsammans med Eva Söderbärj utsågs 
att justera protokollet. 
 
 

 § 3. 
Föregående protokoll 
Protokoll nr 1 från funktionshinderrådet vid idrottsnämnden fört den 
10 februari 2021 godkändes. 
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 § 4. 
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 
Förvaltningschef Marina Högland sammanfattade ärendena till 
idrottsnämndens sammanträde den 9 mars. 

 
§ 5.  
Inkomna remisser 
Inga inkomna remisser som berör rådet. 
 
 
§ 6. 
Dragning 

 
- Tillgänglighetsåtgärder  

Lilly Lwam Abraham, planerare. 
 
Idrottsförvaltningen avsätter 5 miljoner kronor årligen för 
tillgänglighetsåtgärder inom fastighetskontorets ram för 
idrottsinvesteringar. Dessa utförs på befintliga anläggningar. 
Uppdragen beställs av idrottsförvaltningen och genomförs av 
fastighetskontoret. 
  
Tillgänglighetsåtgärder 2021 

• Tillgänglighetsanpassa receptionen i Högdalens sim- och 
idrottshall, Skärholmens sim- och idrottshall samt 
Husbybadet. Dessa åtgärder ska utföras 2021. 

• En utredning av Beckomberga sim- och idrottshall är 
beställd då anläggningen är utpekad för parasport. 
Idrottsförvaltningen vill utreda vilka tillgänglighetsåtgärder 
som behöver utföras. Planen är att dessa åtgärder ska 
utföras 2022. 

• Installation av en trapplift i Vällingby sim- och idrottshall då 
parasport bedriver pingisverksamhet i denna anläggning. 

• Fastighetskontoret har ansvar för frångängligheten i 
idrottsförvaltningens anläggningar – Säker plats. I de 
projekten ser även idrottsförvaltningen över om den 
generella tillgängligheten kan förbättras. Detta gäller då 
Eriksdalshallen, S:t Erikshallen, Thorildshallen, Tensta sim- 
och idrottshall samt Kärrtorpshallen. Dessa ligger för 
genomförande 2021.  
 

 
 § 7. 

Bevakningslistan 
Rådet gick igenom bevakningslistan som uppdaterades med 
aktuell information. 
 
 
§ 8.  
Punkter från rådets möte med idrottsnämndens presidium 22 
februari 2021 

• Katalog över tillgängliga hallar 

• Staden ska investera 8 ½ halv miljon kronor för ökad 
bemanning i idrottsförvaltningens anläggningar 
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• Ansvarsfrågor i Gubbängshallen – Om synskadade ska 
plocka fram sitt material i hallen och gör fel, vem ligger 
ansvar för detta på?  

• Rådet har önskemål om att det ska göras 
tillgänglighetsanalys likt den jämställdhetsanalys som görs i 
tjänsteutlåtanden. Förvaltningschefen Marina Högland 
svarar att detta är en stadsgemensam fråga som beslutas 
på stadsövergripande nivå och därmed inget som 
idrottsnämnden själva har rådighet över. 

• Rådet önskar ha två möten per år med presidiet 
 
 
§ 9.  
Punkter till det gemensamma rådsmötet med 
fastighetskontoret råd den 31 maj 2021 

• De pengar (fem miljoner) som är avsatta för 
tillgänglighetsåtgärder - hur ska dessa fördelas 

• Medborgarhuset status m.m. 
 

 
§ 10. 
Övrigt 
Inget togs upp under denna punkt. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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